
Mødeindkaldelse   

Mandag d. 5. februar 2024 
kl. 19.00-21.30 

Sted: Klubhuset Varnæs 
VBIF  

  

Indkaldt af:  
  

Karsten J. Schmidt  Referat af: Kirsten   

Mødetype:  
  

Bestyrelsesmøde  Observatører:    

Ordstyrer:  
  

      

  

Deltagere:   
  
Afbud: 

Kirsten Billund, Anna L. Pedersen, Klavs Albertsen, Tine Holm, Elin Moldt, Morten 
Lorenzen, Karsten J. Schmidt, Anders Andersen  
Jens Hamann og Leoni Kristiansen  

Læs venligst:  
  

  

Medbring venligst:   
  

  

  
Dagsorden:  

Tid  Emne  Referat  Ansvarlig  

19.00  1) Godkendelse af dagsordenen  Dagsorden godkendt – ingen tilføjelser   

  2) Åben for tilføjelser  Ingen tilføjelser   

  3) Gennemgang af referatet  Referat godkendt    

  4) Generel orientering  Karsten orienterer kort om støtteskrivelse til Sundeved 
Efterskole.  

Karsten  

  5) Årshjul  Ingen punkter Karsten  

  6) Nyt fra udvalgene – herunder 
bestyrelsen  

Gymnastik:  

Den travleste og bedste periode i vores verden er de 

næste måneder 

- Der kommer opvisningstøj/holdtøj 

- De sidste serie og spring finpudses 

- Vi har styr på deltaljer for deltagelse i egnsopvisninger i 

både Aabenraa og Sønderborg. 

Rytmepiger, Springpiger, Springdrenge, Juniormix, Hold A 

og Springdannelse deltager i Aabenraa.  

Det samme gør Heftige Herrer og Tumbling, hvor begge 

hold også er at finde i Sønderborg ugen inden.  

Vores egen opvisning er på Sundeved Efterskole den 17. 

marts kl. 10-14. 

Det glæder vi os til! 

Basistræning og Crossgym fortsætter træning upåvirket 

af opvisningssæsonen.  

Sidste weekend i januar stillede tumblerne til 

konkurrence med med 21 deltagere og beriget af hele 4 

egne dommere på gymnastikhøjskolen i Ollerup. Der var 

flere at de helt nye med. Det er en stor ting at stå der for 

enden af banen og skal vurderes for sit spring. 

Trænergruppen har godt tag på tumblernes nerver og 

giver en kæmpe opbakning.  

 

Alle  



Næste stævne er Power Serie 4 den 16. marts på 

"hjemmebane", hvor vi som tidligere nævnt har inviteret 

til konkurrence sammen med Løjt IF. 

Tirsdag før Påske afholder vi i samarbejde med Sundeved 

Efterskole Påskestævne i Arena Aabenraa for inviterede 

hold.  

ÅBEN HAL 

Vi afholdte åben hal den 12. januar. For første gang 

inviteret til familie-åben-hal. 

Rundt regnet 100 aktive, glade mennesker i hallerne.  

Godt 80 fra starten til fælles opvarmning for hele 

familien. ALLE var med og det var så sjovt.  

Derefter en god opdeling i hallen med både fodbold, 

badminton og NERF GUN-krig.  

Springcenteret blev også fyldt med aktivitet. Her valgte 

en del forældre blot at heppe på børnene, men stadig 

forældre med garanti ømme kroppe dagen efter efter 

diverse former for salto og kraftspring. 

Både opbakning til arrangementet fra lokale, ikke-lokale, 

medlemmer og ikke-medlemmer.  

Vi har fået flere gode tilbagemeldinger, at vi gerne må 

invitere til lignende igen. 

Fodbold: 
Vi er stadigvæk inde i en lidt rolig periode, men vi 

arbejder på at få forårssæsonen klar.  

Vi snakker med nye trænere. De hold der vinter træner er 

forsat i gang, senior herre træningen har sat deres 

træningstid op hver uge. Så vi glæder os til foråret 

Der bliver snart indkaldt til trænere opstartsmøde i 

klubhuset, så vi kan få et overblik over foråret, diverse 

trænings tider, materiale, tøj tilbud osv.  

Alle anlæg bliver pt efterset om målene er klar eller net 

skal skiftes. Otto - kommunen kommer på tur rundt på 

banerne inden sæson opstart.  

Vi har deltaget i DBU møde omkring børne fodbold, hvor 

der bl.a. blev snakket den korrekte tilmelding af hold og 

nye regler.  

Jeg har deltaget i online møde omkring kamp fordeling og 

retningslinjer. Det var kort nyt fra os. 

Kajak: Afdelingen er i vinterhi. Anders arbejder med 

projekt ”måltavle” på sportspladsen i Bovrup. Anders 

foreslår at vi søger DIF´s foreningspulje.  

Outdoor: Mette er klar som instruktør til SUP. Anders 

tilbyder at være ”formand” og Mette’s kontakt til 

bestyrelsen. Anders tager kontakt til Mette. 

Badminton og volley: Holdene kører stille og roligt – der 
er lidt for få deltagere.  
 



Byfest: der er afholdt opstartsmøde – to nye medlemmer. 
Alle genopstiller til generalforsamlingen. Der er styr på 
opgavefordelingen.  
 
Morten: Vi fik alle en lille demostation af hvordan varmen 
virker i klubhuset. Morten undersøger om vi kan få et 
modul, så varmen kan styres fra mobilen.  

20.00  Pause  
 

Alle  

20.10  7) PS4 tumbling VBIF arrangerer i samarbejde med Løjt stævne i Løjt 
lørdag d. 16. marts. Planlægning i fuld gang – Karsten er 
med i planlægningsudvalget.  

  

20.30  8) Generalforsamling  Torsdag d. 21. marts – dagsorden gennemgået – Leoni 
sørger for at den offentliggøres. Jens lægger op på 

facebook. Karsten sørger for at finde dirigent og 
protokolfører. Morten og Klavs modtager ikke genvalg. 
Anna, Tine og Anders modtager genvalg.  
Beretninger sendes til Leoni senest 13. marts. Leoni 
sender rundt til bestyrelsen til gennemlæsning inden 
generalforsamlingen. Ting der skal fremlægges på 
generalforsamlingen fremsendes til Karsten pr. mail inden 
generalforsamlingen. Hvert udvalg fremlægger egen 
beretning. Elin bestiller forplejning incl. drikkevarer. 

  

20.45  9) Regnskab Afklaring på diverse spørgsmål – endeligt regnskab 
fremlægges næste gang.   

  

21.00 10) So-Me Forslag om ”kursus” i kommunikation med de unge. 
Deltagere skal være bestyrelsen og underudvalg. 
Datoforslag 8. eller 15. april klokken 17.30. Karsten 
kontakter Anna fra DGI.  

 

21.10  11) Børneattester  Hver afdeling indberetter nye trænere og instruktører til 
Leoni. 

  

21.15 12) Evt.  Anna er blevet kontaktet at en person, som tilbyder 
reklame-film om idrætsforeningen og området. Anna 
forhører sig om pris og vilkår.  

 

   
  

Praktiske forhold:  
  

  

Bilag:  
  

  
  

Næste møde:  
  

Tirsdag d. 5. marts 2024 

Punkter til kommende 
møder:  

 SUP, regnskab 

    

  
 


